
Becht als verbindende factor

George Becht, 

Wethouder bij gemeente Woerden speelt 
een belangrijke rol bij de realisatie van de 
TechnoHUB. Bij zo’n groot project is het 
ideaal als iemand meewerkt die uit eigen 
ervaring de  voordelen ziet in zo’n 
investering. Becht  is zo iemand en dus
een perfecte  verbinder tussen de 
gemeente en de ondernemers.

Achtergrond
George Becht was al langer lid van D66, maar werd politiek meer actief 

toen hij in 2008 naar Woerden verhuisde en iets wilde  betekenen voor 

zijn nieuwe woonplaats. Becht begon als fractie assistent, kwam daarna 

als lid in de gemeenteraad terecht en is nu sinds 1,5 jaar wethouder. Al 

die tijd heeft Becht  zich ingezet voor het werkveld in Woerden en blikt 

hij terug op een fijne samenwerking bij de realisatie van de TechnoHUB.

Probleem 
Het probleem in het werkveld speelde namelijk al jaren. Veel technische 

bedrijven kampten met personeelstekorten terwijl veel mensen op zoek 

waren naar een baan. In de technieksector waren veel ondernemers die 

dit vraagstuk wilde oppakken. Het imago van techniek kan altijd wel een 

positieve boost gebruiken en gespecialiseerde vakmannen waren schaars. 

Ondernemers zetten dit nadrukkelijk op de agenda bij de gemeente, er 

was hulp nodig bij de aansluiting van techniekonderwijs en bedrijfsleven. 

Met elkaar moesten ze laten zien hoe belangrijk de sector is. 

Tijdelijke oplossing
Een aantal ondernemers richtten toentertijd het 

Woerdens Techniek Talent op. Een stichting die zich (vandaag de dag 

nog) inzet om jongeren te enthousiasmeren voor techniek door middel 

van gastlessen, techniek driedaagse en vele andere projecten tussen 

scholen en bedrijven. Elk jaar kwamen er grotere projecten en jong en 

oud werd meer betrokken in de technieksector. 

Bij deze projecten en evenementen hielp de gemeente graag mee. Dit 

vraagstuk was belangrijk genoeg om geld voor vrij te maken. Juist in de 

regio Woerden, hoofdstad van het Groene Hart moest zo’n probleem 

aangepakt worden.  Het bood namelijk ook veel toekomstmogelijkheden.

Vernieuwing
Na een aantal jaar ervaring met verschillende technische projecten werd 

het tijd om iets groters op te zetten. De vraag naar personeel is namelijk 

nog steeds groot en technisch onderwijs is ondanks het enorme 

toekomstperspectief nog altijd minder populair bij jongeren. Er moest 

een faciliteit komen waar jongeren nóg vaker met techniek in 

aanraking komen en een nóg beter beeld krijgen van de mogelijkheden 

in de techniek. Omdat Becht de portefeuilles Onderwijs als ook 

Arbeidsmarkt beheerde, zag hij zichzelf als goede verbinder in dit project.

Het Woerdens Techniek Talent kreeg de kans om het idee van een 

centrale plaats voor technisch onderwijs verder uit te werken. Er werd 

door de gemeente geld vrij gemaakt om concrete plannen uit te 

werken. Toen het voorstel er was, werd er meteen actie ondernomen om 

de volgende stap te maken. Er ging een fysieke locatie komen, dit was 

niet makkelijk. Het was een intensieve zoektocht door Woerden om iets te 

vinden wat aan alle voorwaarde voldeed.

Locatie
En toen kwam er opeens en heel onverwachts een telefoontje….het pand 

aan de Industrieweg was beschikbaar. Na één stap over de drempel 

wisten de bestuursleden het al, dit moest het worden. Hier viel alles op 

z’n plek, de ruimte, uitstraling, centrale locatie, direct beschikbaar en niet 

onbelangrijk het financiële plaatje. Na een aantal gesprekken met de ei-

genaren Dim Gerritse en Egbert van den Bergh, mede initiatiefnemers en 

voormalig voorzitter van de WTT was het rond. Deze locatie kwam echt 

als een geschenk, dit moesten ze gewoon doen. Becht noemt het de ‘kers 

op de taart’. 

Toekomst
Op dit moment is de TechnoHUB in de afrondende fase van de bouw. De 

afgelopen maanden is er hard gewerkt door de lokale technische on-

dernemers om dit te kunnen realiseren. De gemeente is nog in gesprek 

over hun huidige positie bij de TechnoHUB. Bij de bouw hebben ze mee 

kunnen financieren en kunnen helpen bij de aanvragen van subsidies. Nu 

wordt er nog gekeken naar de toekomst. Becht is er van overtuigd dat 

dit initiatief moet werken en dat de TechnoHUB nog jaren moet blijven 

voortbestaan. Hier ligt een maatschappelijk belang voor de gemeente.

 

‘Kers op de taart’


